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PROCES – VERBAL 

încheiat  astăzi 24.06.2019  în şedinţa ordinară a Consiliului Local Dichiseni, Județul Călăraşi 
 

Şedinta este deschisă de decanul de vârstă dl Nistor Dumitru, care anunţă că şedinţa a fost convocată din 

iniţiativa primarului Comunei Dichiseni, Judeţul Călăraşi. 

 Dl cosilier Nistor, anunţă că d-na secretar a transmis  convocatorul consiliului local, şi invitaţie scrisă, pentru 

fiecare dintre consilieri cu menţionarea ordinii de zi, zilei, orei si locului de desfaşurare a şedintei, de asemenea, 

menţionează că s-au comunicat atât proiectele de hotărâre insotite de materialele ce urmează a fi dezbătute cât şi 

procesul verbal de la şedinţa anterioară, pentru a putea fi luate la cunoştinţă în timp util .    

            Secretarul localităţii supune la vot procesul verbal al şedinţei din data de 30.06.2019, care este aprobat cu  10 

voturi pentru. 

Dl consilier Nistor Dumitru, anunţă că la şedinţa ordinară din data de 24.06.2019, sunt prezenti 10 consilieri 

din totalul de 11 aflaţi în funcţie, fiind absent dl consilier Marinescu Nicolae. 

Dl consilier Nistor Dumitru aduce la cunoştinţa consiliului local faptul că trebuie ales un nou președinte care 

să conducă ședințele de consiliu pentru următoarele 3 luni, drept pentru care dl consilier Nistor Dumitru îl propune pe 

dl consilier Savu Costică. Nefiind alte propuneri, se supune la vot alegerea noului președinte de ședință în persoana 

dlui Savu Costică, care este ales cu 10 voturi pentru. 

 Preşedintele aduce la cunoştinţa consiliului local ordinea de zi ce urmează a fi supusă dezbaterii în şedinţa 

ordinară din data de  24.06.2019, după cum urmează: 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării transportului  cadrelor didactice pentru luna mai 2019; 

2. Prezentarea raportului de audit și a deciziei Curții de Conturi ca urmare a ultimului control; 
3. Diverse. 
 

       Se supune la vot ordinea de zi propusă pentru dezbaterea în şedinţa ordinară  şi cu 10 voturi pentru, este 

aprobată. 

            Ţinând cont de faptul că toţi consilierii au avut la dispoziţie proiectele de hotărâre ce urmează a fi discutate și 

tinând cont de sedința comisiilor de specialitate unde au fost discutate proiectele de hotărâre, preşedintele de şedinţă, 

solicită consilierilor locali să se înscrie la cuvânt pe marginea, 

 

1. Proiectului de hotărâre privind aprobarea decontării transportului  cadrelor didactice pentru luna mai 

2019; 

Nefiind discutii pe marginea acestui proiect de hotărâre se supune la vot si cu 10 voturi pentru este aprobat, devenind 

astfel HCL; 

     
Dna contabil Duman Viorica este prezentă și dă citire raportului Curții de Conturi, explicând consilierilor cele câteva 

puncte ale raportului.  

S-a discutat despre cabinetul medical și despre decizia Curții de Conturi care impune plata concesiunii. Consilierii 

locali spunând că trebuie găsită o variantă de plată astfel încât cabinetul medical să funcționeze in continuare. La o 

redevență prea mare cobinetul medical se va închide, iar comuna va rămâne fără medic, ceea ce nu este de dorit. 

Raportul a fost luat la cunoștință, nefiind întrebări. 
 

La Diverse, consilierii locali au solicitat să fie prezent dl Tudor Ion, șef serviciu administrativ în cadrul Serviciului de 

Gospodărire Comunală Dichiseni. 

Dl consilier Nistor Dumitru întreabă de ce nu se facturează apa consumată la nivel de comună și de ce nu se 

încasează? Dl Tudor  spune că nu are activ programul electronic de facturare, dar că a facturat și a încasat pe baza de 

chitanță scrisă de mână.  

Dl consilier Cristescu spune că la Satnoieni nu s-a încasat apa până acum, iar dl Tudor spune că probabil nu s-a 

încasat la dumealui pentru că nu a fost acasă. 

 

 



 

 

Dl consilier Nistor Dumitru întrebă dacă s-a achitat factura la curent pentru consumul de la bazinele de apă. Dl primar 

spune că a fost achitat de primărie pentru că nu a fost încă încheiat un protocol pentru predarea acestor bazine. 

 

Dna consilier Andrei Mioara spune că apa este foarte murdară și întreabă când  se încheie contorizarea? 

Dl primar spune că este aproape finalizată contorizarea la nivel de comună, iar apa este murdară acum datorită 

faptului că se încearcă eliminarea și înlocuirea conductelor vechi de apă. 

 

Dl consilier Smâdu Pompiliu deschide subiectul gunoiului la nivel de localitate spunând că din cauza căldurii mirosul 

de la tomberoanele stradale este insuportabil. Gunoiul se ridică o dată pe săptămână, tomberoanele sunt pline, iar 

mirosul este înțepător. Dl primar spune că s-a gândit la acest aspect și că a luat decizia ridicării tomberoanelor 

stradale, pe perioada verii, deoarece colectarea se face oricum din poartă în poartă. Consilierii au cerut ca gunoiul să 

fie ridicat în fiecare zi de luni, indiferent dacă este sau nu sărbătoare. Este prea mult ca în cazul în care este sărbatoare 

în lunea aceea, gunoiul să fie ridicat la 2 saptămâni. 

          

Nemaifiind solicitate alte intervenții, presedintele de şedinţă declară închise lucrările ședinței ordinare din data de 

24.06.2019,  drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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